
Diablovi sa nepáči, ak Bohu slúžime a  veríme 
Bohu. Snaží sa všetkými možnými spôsobmi 
človeka odtiahnuť od Boha, z cirkvi, zo služby. 
Príde volanie z ďalekej krajiny, pokušenie to-
hoto sveta, falošné sľuby od diabla, jeho podlé 
lži....Ak sa človek na chvíľku zastaví, započúva 
do jeho falošného „evanjelia“, dá s ním do reči, 
už je zle. A cena, ktorú musí človek zaplatiť, je 
veľká. Ale Boh môže zakročiť a zachrániť 
človeka. Najmä, ak sa za neho rodičia, 
blízki, modlia... To je už však iný príbeh...
Veru, niekedy sa mu to i  podarí. Tak 
to bolo i  v prípade nášho brata Jozefa  
Illára ml. Čo a ako sa to stalo, o tom nie-
kedy nabudúce. Isté však je, že diabol 
tých, ktorých oklame, chce v konečnom 
dôsledku aj úplne zničiť, ba až zlikvi-
dovať, aby nemali možnosť vrátiť sa 
k  Bohu,  vytrvať pri Bohu a  v spasení. 
Pán Ježiš ale nikdy nikoho neopustí (to 
ľudia opúšťajú Pána) a z milosti dá prí-
ležitosť človeku vrátiť sa k  Nemu. Toto 
bol aj prípad nášho brata, ktorého Pán 
vytrhol z rúk diabla a „nežne ho zavrátil“ 
naspäť do košiara ako stratenú ovečku 
vďaka našim neprestajným modlitbám. 
Hallelujah! Vďaka Pánu za to.

Čo sa s tebou, Jozef, vlastne udialo 
a aký to malo celé priebeh?
 
Po jednom, život ohrozujúcom úraze 
koncom minulého roku, som skončil v nemoc-
nici s rozsiahlym vnútorným krvácaním, museli 
ma okamžite operovať. Podstúpil som splenek-
tomiu. Po tomto vážnom zákroku som strávil 
nasledujúcich osem týždňov v  nemocnici na 
úrazovej chirurgii, na JIS-ke i na septickom od-
delení. Moja hospitalizácia však nemala hladký 
priebeh, v tomto období ma museli kvôli kom-
plikáciám ešte dvakrát operovať. Celé týždne zo 
mňa trčali viaceré hadičky a podávali mi infúzie 
a lieky. Bolo to hrozné, ležal som väčšinu času 
sám na izbe.

Kde si čerpal silu toto celé prežiť?

V Biblii, ktorú som denne čítal, v literatúre, kto-
rou si ma ty, pastor, zásoboval, a samozrejme, 
boli to modlitby. Tvoje modlitby, pastor i  náv-
števy. Veľmi som si vážil, že si chodil každý deň 
za mnou do nemocnice a čítal si mi z Božieho 
slova. Potešili ma zakaždým i sms-ky, v ktorých 

som dostával povzbudivé citáty. Tvoje modlitby 
mi dodávali silu a pomáhali mojej viere. Viem, 
že po celý ten čas ste sa za mňa i v cirkvi modli-
li, za čo som Pánovi veľmi vďačný, lebo mi toto 
všetko pomáhalo preniesť sa cez zlé obdobie. 
Hallelujah!

Ako pokračovala tvoja liečba?

Z nemocnice ma konečne po tých dvoch mesia-
coch prepustili v stabilizovanom stave, ale s ná-
lezmi v brušnej dutine – mal som ešte hema-
tóm s hrúbkou 2cm, voľnú tekutinu s rozmermi 
2,2x2 cm a  absces 7,3x7x4 cm. Týždenne som 
mal chodiť na USG kontroly. 

Po návrate domov som začal pravidelne nav-
števovať naše Bohoslužby a  v rámci nich som 
chodil zakaždým aj na modlitbu. Mierne bolesti 
síce pretrvávali, ale viera v uzdravenie každou 
modlitbou a kázňou postupne rástla. 

Kedy prišiel zázrak?

Pravidelne som chodil každý pondelok 
na kontroly, výsledky sa nemenili, stav 
bol stále stacionárny, ako to bolo uve-
dené v  lekárskej správe. Asi na tretej 
kontrole mi lekárka, ktorá robila USG 
vyšetrenie brucha, povedala, že už tam 
nič nevidí. Lekár následne aj do správy 
napísal, že nález je už bez voľnej teku-
tiny. Samozrejme, aj v tú nedeľu pred 
pondelkovou kontrolou som bol na 
modlitbe. Veľmi ma to potešilo, hneď 
som sa „pochválil“, že už som v poriad-
ku, že po modlitbe som uzdravený. 
Hallelujah! Diablov útok však nedal na 
seba dlho čakať. Nasledujúca kontrola, 
ktorá bola o  týždeň, zrazu vykázala 
opätovný nález. Bol síce v  represii - 
ustupujúci, ale bol tam viditeľne na 
snímku. V prvej chvíli ma to trocha vy-
desilo, ale potom som si spomenul na 
citáty z Biblie o uzdravení a o viere, že 
viera nie je z videnia. (Žid.11,1). Prestal 
som sa nad zamýšľať a  trápiť, nechal 
som to tak, veril som, že ak som raz bol 

na modlitbe uzdravený a hovorí to sám Boh, tak 
to tak aj je, i napriek tomu, že to vyzerá inak. No 
a nasledujúce kontroly už boli s dlhšími pauza-
mi a poukazovali na to, že nález stále ustupuje. 
Posledná kontrola bola po troch mesiacoch od 
prepustenia z  nemocnice a  v  správe od lekára 
bolo napísané: bez obtiaží, jazvy zhojené a USG 
nález bez patologických zmien a  bez náplne. 
Hallelujah! Veril som, že uzdravenie už nastalo 
vtedy na modlitbe, ale asi som potreboval čas 
nato, aby sa moja viera upevnila. Sláva Pánovi.
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